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خشم فرانسوی ها از مسی
هواداران تیم ملی فوتبال فرانســه پیراهن 
مســی را آتش زدند تا خشــم خــود را از این 
بازیکن نشــان دهند. به گزارش ایســنا، تیم 
ملی فوتبال فرانسه در فینال جام جهانی قطر 
به مصاف آرژانتین رفــت و در ضربات پنالتی 
شکســت خورد. مسی بیشــترین نقش را در 
قهرمانی آرژانتین و ناکامی فرانسه داشت و به 
همین خاطر هواداران تیم ملی فوتبال فرانسه 
برخورد تندی با پیراهن مســی داشتند. عده 
ای از هواداران فرانسه پیراهن مسی را به آتش 
کشیدند و در قســمتی دیگر هم پیراهن این 
بازیکــن را روی زمین پهن کردند و آن را لگدمال کردند تا نشــان دهند که دل 
خوشی از این بازیکن ندارند. شرایط برای مسی بسیار سخت خواهد شد چرا که او 
در پاری سن ژرمن بازی می کند و باید دید که در بازگشت به فرانسه چه برخوردی 
با او خواهد شد. مسی تا پایان فصل جاری با پاری سن ژرمن قرارداد دارد و ماندن و 

یا جدایی او بستگی به ادامه فصل و شرایط او در فرانسه خواهد داشت.

توضیح اکیپ درباره آینده زیدان
روزنامه اکیپ فرانسه اعلام 
کرد کــه چنان چه قــرارداد 
دیدیه دشــان تمدید شــود 
بعدی  تیم  بلافاصلــه  زیدان 
خود را انتخــاب خواهد کرد. 
به گزارش ایسنا، پیش بینی ها 
حاکی از این بود که زین الدین 
زیــدان بعد از جــام جهانی 
هدایت تیم ملی فوتبال فرانسه را برعهده خواهد گرفت و جایگزین دشان می شود. 
اما عملکرد خوب دشان در نیمکت فرانسه باعث شده است تا فدراسیون فوتبال 
این کشور به دنبال تمدید قرارداد این مربی باتجربه باشد. روزنامه اکیپ اعلام کرد 
که زیدان به خاطر نیمکت فرانسه به پیشنهادهایی که داشت پاسخ منفی می داد 
و در صورتی که دشان قراردادش را تمدید کند او بلافاصله باشگاه بعدی خود را 
انتخاب خواهد کرد. از منچســتر یونایتد و پاری سن ژرمن به عنوان جدی ترین 
مشــتریان زیدان سخن به میان می آید و حتی اگر آنچلوتی برکنار شود احتمال 

بازگشت او به رئال هم زیاد خواهد بود.

آغاز لیگ برتر ووشو 
شانزدهمین دوره مسابقات 
لیگ برتر ووشو مردان، از امروز 
آغاز می شود. به گزارش ایسنا، 
رقابت های  دوره  شانزدهمین 
لیگ برتر ووشو مردان ایران،  
به میزبانی آکادمی ملی ووشو 
در مجموعه ورزشی آزادی آغاز می شود. در این دوره رقابت ها ۹ تیم حضور دارند 
که در دور رفت روزهای پنج شنبه، جمعه و شنبه با یکدیگر به رقابت می پردازند. 

زمان آغاز دور برگشت نیز اعلام خواهد شد.

زنیت - سپاهان در ورزشگاه نقش جهان
با اعلام باشــگاه زنیت، این 
تیم در ورزشــگاه نقش جهان 
به مصاف ســپاهان می رود. به 
با اعلام باشگاه  گزارش ایسنا، 
روسیه،  پترزبورگ  سن  زنیت 
اواخر بهمن ماه  باشــگاه  این 
به اصفهان سفر خواهد کرد و 
در روز ۲۸ بهمن در ورزشگاه 
نقش جهان مقابل این تیم قرار خواهد گرفت. پیش از این قرار بود دو تیم ششــم 
آذر در ورزشگاه نقش جهان اصفهان به مصاف هم بروند که این دیدار لغو شده بود.

تماس پرسپولیس با لوکادیا
باشگاه پرســپولیس برای 
مهاجم  وضعیــت  پیگیــری 
هلندی خــود، بــا او تماس 
گرفــت اما زمان بازگشــتش 
مشــخص نشــد. به گزارش 
ایســنا، یورگــن لوکیادیا که 
بــه یک بــاره دو رور پیش از 
داربی تهران، ایــران را ترک 
کرد، هنوز مشــخص نیست به ایران بازخواهد گشت یا خیر. روز گذشته مدیران 
پرسپولیس با او تماس گرفتند و جویای احوالش شدند اما در این مکالمه درباره 
زمان بازگشــتش صحبتی انجام نشــد. لوکادیا پیش از ترک ایران به مسئولان 
پرسپولیس اعلام کرده بود به خاطر بیماری همسرش به کشورش می رود و ظرف 

۴۸ ساعت به ایران بازخواهد گشت.

زخمی شدن حداقل ۸ نفر در جشن قهرمانی
هــواداران آرژانتین نام یک 
خیابان را در کشورشان به لیونل 
مســی تغییر دادند. به گزارش 
تمام  آرژانتین  هواداران  ایسنا، 
روز را پس از پیروزی در فینال 
جام جهانی ۲۰۲۲ قطر جشن 
گرفتند. علاوه بر این، هواداران 
آبی سلسته نام یک خیابان را با 
نام مهاجم PSG تغییر داده اند. مردم آرژانتین به قدری از این پیروزی خوشــحال 
هستند که برخی از هواداران تصمیم گرفتند نام برخی از خیابان ها را تغییر دهند. 
آنها خیابان سانتافه را به خیابان لیونل مسی تغییر نام داده اند. ملی پوشان در یک 
کاروان به خیابان ها آمدند تا ســومین قهرمانی خــود در جام جهانی را با هواداران 
جشن بگیرند. نزدیک به ۵ میلیون نفر هوادار همراه این تیم در خیابان ها به جشن و 
پایکوبی پرداختند. ویدئوهایی نیز در فضای مجازی از هواداران منتشر شد که سعی 
می کردند از روی یک پل به اتوبوس روباز تیم ملی آرژانتین بروند. برخی از هواداران 
به اتوبوس رسیده اند و باعث هرج و مرج زیاد شدند. طبق گزارش رسانه ها، تخمین 
زده می شود که پنج میلیون نفر در خیابان های شهر جشن گرفتند. چون سرعت 
اتوبوس بســیار کند بود، بازیکنان با هلی کوپتر بر فراز بوئنوس آیرس پرواز کردند. 
انتقاداتی از رفتار نیروهای امنیتی و عدم تشکیلات درست در این مراسم نیز وجود 
داشــت. ساعاتی پس از لغو جشن قهرمانی آرژانتین در جام جهانی، درگیری ها در 
بوئنوس آیرس، پایتخت این کشور آغاز شد. به گزارش خبرگزاری آسوشیتدپرس 
آمریکا به نقل از رسانه های محلی، دست کم هشت نفر در این اتفاقات زخمی شدند.  
لیونل مسی کاپیتان تیم ملی آرژانتین و بهترین بازیکن جام جهانی ۲۰۲۲ قطر در 
ادامه با انتشار پستی در اینستاگرام از تمامی بازیکنان و افرادی که برای رسیدن به 

سومین جام جهانی کمک کردند یاد کرد.

چراغ سبز فن خال به پیشنهاد سرمربیگری پرتغال
لوئیس فــن خال اعتراف کرد که اگر 
فرصتی برای سرمربیگری تیم ملی این 
کشور به او داده شود، رویکردی از سوی 
پرتغال در نظر خواهد گرفت.به گزارش 
ایلنــا، لوئیس فن خــال تایید کرده بود 
حضــور در جام جهانــی ۲۰۲۲ آخرین 
دوره او به عنوان سرمربی در فوتبال پس 
از یک دوران هیجان انگیز است. او هلند 
را به نیمه نهایی در سال ۲۰1۴ و یک چهارم نهایی در قطر هدایت کرد و در برابر 
قهرمان مسابقات یعنی آرژانتین شکست خورد. اما در حالی که بسیاری به طور 
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ساله روز سه شنبه اعتراف تکان دهنده ای داشت. 

اخبار کوتاه

کارشناس فوتبال با بیان این که سرخابی ها 
با احتیاط بازی کردند و نمی خواستند بازنده این 
دیدار حساس شوند، گفت: استقلال می توانست 
برنده این دیدار باشــد اما دفاع و دروازه بان این 
تیم خوب نبودند. حسین فرزامی در گفت وگو 
با مهر و در خصوص تساوی دو بر دو سرخابی ها 
گفت: دربی ۹۹ هم با تســاوی به پایان رسید، 
بازی که انتظار می رفت استقلال بتواند دقایق 
پایانــی را مدیریت کرده و ســه امتیاز را از آن 
خود کند. اما با گلــی که در دقیقه ۸۸ مدافع 
پرسپولیس وارد دروازه استقلال کرد هر دو تیم 
ســهم شان یک امتیاز شــد و این دیدار برنده 
ای نداشت. وی در مورد عملکرد تیم استقلال 
در این دیدار گفت: آبی پوشــان ۲۰ دقیقه اول 
خوب نبودند و یک بازی پراشتباه انجام دادند 
و همین باعث شد گل هم دریافت کنند اما هر 
چه از بازی گذشت شرایط تیم بهتر شد به گل 
تساوی دست پیدا کردند و توانستند گل دوم را 

هم وارد دروازه پرسپولیس کنند.
کارشــناس فوتبال در ادامــه گفت: بعد از 
گل دوم استقلال ناخواسته روی به دفاع آورد 
و پرســپولیس حمایت بیشتری را روی دروازه 

اســتقلال انجام داد، فشــار زیاد سرخ پوشان 
باعث شــد در دقایق پایانی استقلال روی یک 
ضربه ایســتگاهی که با اشتباه حسینی و خط 

دفاع استقلال شکل گرفت دروازه اش باز شده 
تا آبی ها نتوانند برنده این دیدار باشند. فرزامی 
درباره عملکرد دو تیم گفت: هر دو محتاط و تا 

حدودی ترسو بودند استرس نباختن برای دو 
تیم وجود داشــت. البته شرایط پرسپولیس به 
مراتب از اســتقلال بدتر بود رفتن به یک باره 

مهاجم این تیم )لوکادیا( و مصدومیت دیاباته 
شوک بزرگی به کادر فنی پرسپولیس تحمیل 
کرد اما آنها توانستند با دو گل از شکست فرار 
کننــد. وی در مورد عملکرد دروازه بان و خط 
دفاع اســتقلال هم گفت: روز خوبی را سپری 
نکردند از حســینی انتظار بیشــتری می رفت 
همین طور از سیلوا که همیشه عملکرد خوبی 
داشته اما این بار مقابل پرسپولیس خوب نبودند 
و دو بار به دلیل اشتباهات آنها دروازه استقلال 
باز شد. کارشناس فوتبال درباره عملکرد زاهدی 
فر داور این دیدار هم گفت: قضاوت او خوب بود 
این دیدار آنقدر حساســیت و درگیری نداشت 
که بخواهد او را دچار مشکل کند و زاهدی فرد 
توانست با سوت هایی که می زد بازی را مدیریت 

کرده و به پایان برساند.
وی در پایــان و درخصــوص نبود هواداران 
دو تیم در این دیدار گفت: جذابیت فوتبال به 
حضور تماشــاگرانش است شاید اگر این بازی 
با تماشــاگر برگزار می شــد نتیجه به گونه ای 
دیگر رقم می خورد اما با شرایطی که در پیش 
 اســت بعید اســت شــاهد حضور تماشاگران 

در ورزشگاه ها باشیم.

سرمربی تیم فوتبال استقلال با بیان اینکه 
تیمش در دقایق ابتدایی دربی جنگنده نبود، 
گفت: می دانســتیم پرسپولیس روی ضربات 
کرنر و ایســتگاهی برنامه دارد اما نتوانستیم 

آنها را کنترل کنیم.
به گــزارش  مهــر، ریــکاردو ســاپینتو 
ســرمربی اســتقلال در پایان بازی این تیم 
برابر پرســپولیس که با نتیجه تساوی ۲ - ۲ 
خاتمه یافت، گفت: فکر می کنم در ۲۰ دقیقه 

اول زیاد جنگنــده نبودیم و رفتــاری که از 
بازیکنان انتظار داشــتم انجام نشد. در دربی 
باید جنگنده باشــید هم برای توپ اول و هم 
توپ دوم. از یک ضربه کاشته گل خوردیم در 
منطقه ای که می دانستیم آنها حمله می کنند؛ 
نقطــه پنالتی. ایــن هفته هــم روی ضربات 
کاشــته کار کرده بودیم. همه چیز را راجع به 
تیمی داشتند  امروز  پرسپولیس می دانستیم. 
بــا میانگین قدی بالا؛ جنگنده بودند و انگیزه 

داشتند چون لوکادیا را نداشتند.
وی افزود: متاسفانه زیاد قوی ظاهر نشدیم. 
بعد از دریافت گل، شــروع کردیم به واکنش 
نشــان دادن و به بازی برگشــتیم. توانستیم 
با اســتراتژی خوب گل بزنیــم. در نیمه دوم 
با قدرت بیشــتری بازی کردیم و گل دوم را 
زدیم. باید چند تعویــض انجام می دادیم. در 
نیمه دوم تصمیمات آخــر را خوب نگرفتیم. 
این کاری بود که می توانســتیم انجام بدهیم 
امــا نکردیم. آنها هم زیاد ریســک کردند. در 
همه بازی ها این اتفــاق می افتد، وقتی تیمی 
عقب اســت. در نیمه دوم پرسپولیس فرصتی 
نداشــت. یک سانتر کردند که به بیرون زدند. 

فرصت خیلی بزرگی نداشتند.
سرمربی اســتقلال تصریح کرد: دو امتیاز 
از دســتمان رفت. آنها دو موقعیت روی ضربه 
کاشــته ایجاد کردند. ما روی این ضربات کار 
کــرده بودیم. بازی خوبی بــود و به بازیکنانم 
تبریــک می گویــم. آنها خــوب کار کردند. 

فرصت های خوبی از دست دادیم.
ســاپینتو درباره کیفیت بازی و نخستین 
تجربه اش در دربی تهران یادآور شــد: سخت 
اســت. در دربی ســخت کار می کنند و زیاد 
فضا نمی دهد. در دربی باید موثر از فرصت ها 
اســتفاده کرد. جزئیات تعیین کننده اســت. 
تیم ها سعی می کنند مالکیت بیشتری داشته 

باشــند. تیم حریف هم قوی بود و نگذاشتند 
آنطور که باید ظاهر بشــویم. تــا لحظه آخر 
می توانستیم برنده باشیم ولی یک کرنر؛ باعث 

تاسف است.
سرمربی استقلال در خصوص قضاوت داور 
مسابقه گفت: صحنه جدی نبود. گاهی برای 
ما و گاهی برای آنها ســوت زد. شــاید ضربه 
کاشته ای که گل کردند، خطا نبود. این اتفاق 
اســت. در کل بازی خوب بود و خوب قضاوت 
کرد. وی درباره نبود لوکادیا و شیخ دیاباته در 
پرســپولیس و اینکه انتظار می رفت استقلال 
راحت برنده بازی بشــود و اینکه سرنوشــت 
قهرمانی چه می شــود، تاکید کرد: هنوز 1۸ 
بــازی دیگر باقی مانده اســت. قضاوت کردن 

زود است.
ســاپینتو در خصوص دلیل تعویض روزبه 
چشمی در حالی که گفته بود میانگین قدی 
پرسپولیس بالاتر بود، اظهار کرد: بازی مالکانه 
زیادی نداشــتیم. تصمیم گرفتیم که چشمی 
تعویض بشود. سعید مهری هم یک کارت زرد 
داشــت. روزبه بازیکنی است که تیم را خوب 
بالانس نگــه می دارد ولی پرســپولیس بازی 
مســتقیم انجام نمی داد و پاس کوتاه می داد 
و بازی می کرد. فکــر کردم یک بازیکن دیگر 
می توانــد بهتر کار کند و بــرای همین روزبه 
را تعویــض کردم. »شــما خبر داشــتید که 

پرســپولیس روی ضربات ایســتگاهی برنامه 
دارد ولــی دو گل از این طریق خوردید. دلیل 
این گل خوردن های مشابه چه بود؟« ساپینتو 
در پاســخ به این ســئوال گفت: می دانستیم 
بازیکنان پرســپولیس مثــل دانیال و صادقی 
کیفیت بالایی دارند؛ همینطور مهدی ترابی. 
برای ایــن آمــاده بودیم. روی ســانترها در 
محوطه کوچک کار کرده بودیم. همیشه توپ 
را آنجا می اندازند. کرنرهایشــان را هم کنترل 
کــرده بودیم اما در ضربات آزاد، نتوانســتیم 
آنهــا را کنترل کنیم. خوب کار کرده بودیم و 
آماده بودیم. برای توپ های دوم هم خودمان 
را آماده کرده بودیم ولی نمی شود گاهی همه 
چیز را کنترل کرد. واقعاً گل خوردن در دقیقه 
۹۰ ناراحت کننده است. ۳ امتیاز در دستمان 

بود.
وی دربــاره اینکــه آیا اگر بــه دقیقه ۸۰ 
برگــردد چــه تصمیمی می گیــرد که باعث 
برد اســتقلال بشود؟ یادآور شــد: ما داشتیم 
برنده می شــدیم. آنها فرصت زیادی نداشتند. 
نمی دانم چه بگویم. اگــر می بردیم راجع به 
این صحبــت نمی کردیم. بــا مصدومانی که 
ما داریــم، خوب تصمیم گرفتیــم. فکر کنم 
به خاطر تعویض ها بازی را از دســت ندادیم. 
 بازیکنــان ما به جــز صالح، قد بلنــد بودند 

ولی گل خوردیم.

رکابزن ملی پوش ایــران گفت: برای نتیجه گرفتن در 
دوچرخه ســواری باید هزینه کرد اما در حال حاضر حتی 
یــک دوچرخه جدید نداریم و هر کســی هم بدون هدف 

برای خودش تمرین می کند.
محمد گنج خانلو در گفت وگو با ایسنا درباره بلاتکلیفی 
انتخابات فدراســیون دوچرخه ســواری و مشخص نبودن 

برنامه ها برای حضور در بازی های آسیایی و کسب سهمیه 
المپیک پاریس بیان کرد: مشکل همه ما دوچرخه سواران 
این است که فدراسیون دوچرخه سواری هنوز رییس ندارد 
و تکلیــف انتخابات آن مشــخص نمی شــود. برنامه ریزی 
مشــخصی هم برای آینده وجود ندارد و هر کســی بدون 
هیچ هدفی برای خــودش تمرین می کند. برنامه ریزی که 

طبق آن به ما دوچرخه سواران بگویند که برای این هدف 
آماده باشید، وجود ندارد و روی هوا مانده ایم. 

قهرمان بازی های کشــورهای اسلامی در پاسخ به این 
پرســش که پایین بودن آمادگی دوچرخه سواران به دلیل 
پایان فصل مسابقات است یا نبود اعزام؟ گفت: پایان فصل 
بود که تا حدودی آمادگی پایین ما را توجیه می کند اما از 
اینجا به بعد دیگر وقت آن اســت که کم کم سطح خود را 
بالاتر ببریم. رکابزنان در خانه بدنسازی می کنند در حالی 
کــه باید همه یک جا جمع شــویم و زیر نظــر مربی و با 
برنامه مشخص، تمرینات بدنسازی را انجام دهیم و در حال 
حاضر تیم قزاقستان در اسپانیا اردو زده است اما در ایران  

رکابزنان در شهر خودشان تمرین می کنند. 
او در مورد مشکل تجهیزات رکابزنان نیز گفت: تجهیزات 
ما قدیمی اســت و یک دوچرخه، فرمان و یا طوقه جدید 
نداریــم و همه تجهیزات ما قدیمی اســت. من مدال های 
مهمی گرفته ام که براســاس توانایی شــخصی خودم بوده 
است اما هرچقدر جلوتر برویم کار سخت تر می شود. البته 
به این معنی نیســت که من ضعیف تر می شــوم بلکه رقبا 
پیشــرفته تر می شوند و این باعث می شــود که آنها قوی 
تر شــوند. باید برای نتیجه گرفتن در  دوچرخه ســواری، 
هزینه کرد. ما حداقل امکانات مثل یک دوچرخه یا فرمان 

جدید نداریم.
او افزود:  به عنوان کســی که نتیجه گرفته است انتظار 
دارم بر روی من و امثال من که نتیجه می گیریم، بیشــتر 
ســرمایه گذاری کننــد هم از لحاظ مالــی و هم اعزام به 
مســابقات. در غیر این صورت نتیجه گرفتن خیلی سخت 
می شود. درست است که مشکل مالی دارند اما به نظرم در 
این شــرایط فدراسیون باید تمام تمرکز خود را روی یکی، 
دو نفری که نتیجه می گیرند، بگذارد. من الان هم می گویم 
که در رشــته اومنیوم شانس کسب مدال داریم و به نظرم 
اگر به ســمت رشته هایی بروند که ۳۰ درصد شانس مدال 
دارنــد، امــکان گرفتن مدال در رشــته ای که 7۰ درصد 
شانس مدال دارد را هم از دست می دهند. البته نمی گویم 
اصلا به ســراغ آن رشــته ها نروند اما با توجه به شرایطی 
که اکنون داریم، به ســراغ رشــته یا رشته هایی بروند که 

می دانند شانس کسب مدال آنها خیلی بالاتر است. 
گنج خانلو در مورد نیاز رکابزنان به حمایت مالی گفت: 
من در سالی که گذشت مدال پیست و جاده قهرمانی آسیا، 
مدال بازی های کشورهای اسلامی گرفتم و در تور ایران - 
آذربایجان نتیجه گرفتم و کاری نبود که انجام ندهم اما با 
این حال در وضعیت مالی من تغییر ایجاد نکرد. امیدوارم 

در سال آینده فکر بهتری شود. 

نقطه ضعف بزرگ استقلال در دیدار با پرسپولیس چه بود؟

اعتراف تلخ سرمربی استقلال پس از دربی

رکابزن ملی پوش: حتی یک دوچرخه  جدید نداریم

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس با بیان اینکه حق تیمش 
مقابل اســتقلال برد بوده اســت، به تاثیر غیبت لوکادیا و 
دیاباته و تشریح برنامه هایش برای پر کردن جای خالی این 

دو مهاجم خارجی پرداخت.
به گزارش  مهر، یحیی گل محمدی سرمربی تیم فوتبال 
پرسپولیس در پایان دیدار این تیم با استقلال که با نتیجه 
تساوی ۲ - ۲ به پایان رسید، در نشست خبری حاضر شد و 

به سئوالات خبرنگاران پاسخ داد.
گل محمدی در ابتدا گفت: دربی جذابی بود. هرکسی که 
بازی را دیده، از آن لذت برده اســت. نیمه اول، نیمه خیلی 
خوبی برای ما بود و خوب بازی را کنترل کردیم. گل خوبی 
زدیم. متاسفانه روی یک غفلت و روی یک مقدار عدم سخت 

گیری گل اول را خوردیم که مشکوک به آفساید بود.
وی افزود: به نظرم صحنه گل اول آفساید بود. می توانستیم 
به گل دوم برسیم ولی فرصت سوزی کردیم. در شروع نیمه 
دوم باز هم گلــی خوردیم که در انتقال بود. باید جایگیری 
بهتری می داشــتیم. بعد از گل دوم استقلال، بازی را خوب 
مدیریت کردیم و در زمین حریف پاس دادیم. موقعیت های 
خوبی داشتیم که خدا را شکر توانستیم گل مساوی را بزنیم. 
در مجموع می توانستیم برنده بشــویم. بازیکنان ما خیلی 

انرژی گذاشتند. حق بازیکنان ما برد بود.
ســرمربی پرســپولیس در خصوص غیبــت دو مهاجم 
خارجی و تغییر سیســتم و نفرات این تیم مقابل استقلال 
تصریــح کرد: دو روز مانده به بازی، اتفاقاتی رخ داد که غیر 
قابل پیش بینی بود. هفته قبل از آن هم شیخ دیاباته مصدوم 
شد. دو مهاجم تخصصی را از دست دادیم. امروز جوری بازی 
کردیم که نبودن آنها زیاد به چشــم نیامد. بازی هجومی را 
انجام دادیم. بازیکنانی که در آن پست بازی کردند، توانستند 
موقعیت ســازی کنند. از بازیکنان خط حمله یا چهار نفره 
خط جلو انتظار داریم کار ترکیبی انجام بدهند و ارسال های 
خوبی داشته باشند و پاس گل بدهند. امروز تیم ما این کار 
را خوب انجام داد. توانســتیم در زمین حریف پاس بدهیم، 

کار ترکیبی انجام بدهیم و از خط دفاعی آنها صاحب فرصت 
بشویم.

گل محمــدی در واکنش به گلزنی گولســیانی و نبود 
مهاجــم تخصصی گفت: مجبوریم این روند را ادامه بدهیم. 
اگر بخواهیم فکر و ذکرمان این باشد که دو مهاجم از دست 
داده ایم، بازی های بعد را از دســت می دهیم. کار سخت تر 
اســت. لوکادیا آقای گل لیگ بود و شــیخ هم روند خوبی 
را طی می کرد. داشــتن آنها می توانســت به روند هجومی 
تیم کمک کند. ســعی می کنیم با تمرینات و موقعیت های 
بیشــتر این خلاء را پر کنیم. کار خاص دیگری از دستمان 
بر نمی آید. سرمربی پرسپولیس در واکنش به سئوال  مبنی 
بر اینکه آیا لوکادیا بــه ایران باز می گردد؟ اظهار کرد: نمی 
دانم. اگر هم بخواهد برگردد، او دربی را از دســت داد. شاید 
این بازی سرنوشت قهرمانی را مشخص می کرد. نمی دانم بر 
می گردد یا نه. اینکه برگشتن او می تواند مثمر ثمر باشد یا 
نه. در بهترین و سخت ترین شرایط وقتی مهاجم را از دست 
می دهید، کار ســخت تر می شود هم برای خودش هم برای 
تیم. اینکه چطور با این مســئله و بازیکنان و هواداران کنار 

بیایند؛ این مسابقه ای سرنوشت ساز برای تیم ما بود.
گل محمدی درباره اینکه آیا با باشــگاه درباره لوکادیا و 
برنامه پرســپولیس در نبود او چــه خواهد بود؟ گفت: نمی 
دانم بر می گردد یا نه. منافع باشگاه باید تامین بشود. قطعاً 
درویش و هیات مدیره نسبت به این مسئله تصمیم خوبی 
اتخاذ خواهند کرد. شاید بحث فراتر از مدیریت رفته باشد. 
این اتفاق افتاده و نمی توانم راجع به این مسئله توضیح بدهم 

چون نمی دانم قصد او برگشتن هست یا نه.
سرمربی پرســپولیس درباره اینکه چه پلنی برای خط 
حمله و احتمال خرید بازیکن خارجی تصریح کرد: اول باید 
تکلیف لوکادیا مشخص بشود. شاید چند روز دیگر مشخص 
بشــود. باید منتظر بمانیم. نمی توانــم جواب دقیقی بدهم. 
اگر برنگردد باید خط حملــه را تقویت کنیم. این اتفاق دو 
روز پیــش افتاد. درگیر دربی بودیم و زیاد راجع به این فکر 

نکرده ام. ببینیم چه اتفاقی می افتد.
گل محمدی درباره شــایعه جذب شهریار مغانلو مهاجم 
سپاهان اظهار کرد: وقتی نزدیک نقل و انتقالات می شویم، 
شــایعات پیش می آید و اســامی مطرح می شود که واقعی 
نیســت. اینکه راجع به یک بازیکن دیگــر از الان صحبت 
کنیم، خیلی غیر حرفه ای است و در زمان خودش اگر قرار 
باشد صحبتی بکنیم، بعد از شروع نقل و انتقالات این کار را 
خواهیم کرد. وی در خصوص اینکه چرا پرســپولیس زودتر 
قرارداد عیسی آل کثیر را جذب نکرد و اینکه آیا او می تواند 
جایگزین خوبی برای لوکادیا و شیخ دیاباته باشد، گفت: هنوز 
دوران نقاهت عیســی و آمادگی کامل او برای بازی نرسیده 
اســت. اگر بخواهد وارد تیم بشــود، حداقل دو ماه دیگر به 
زمــان نیاز دارد و باید بازی تدارکاتی انجام بدهد. هنوز این 
مرحله را پشت سر نگذاشته است. قطعاً در روزهای آینده با 
او جلســه خواهیم داشت. این خیلی وقت است که خواسته 

من بوده. از یک ماه پیش صحبت شــده است. به توافق دو 
طرف مانده است. خواسته عیسی ماندن است.

سرمربی پرســپولیس درباره غیبت تماشاگران در دربی 
یادآور شد: نبود تماشاگر ضربه بزرگی به فوتبال ما و آینده 
فوتبال ایران است. اینکه تا چه زمانی ادامه دارد، نمی دانم. 
حتی قبل از دربی هم اعلام شــد بازی با تماشــاگر برگزار 
می شــود. همه ما خوشــحال بودیم. دلمان برای هواداران 
تنگ شــده اســت. کاش این بازی خوب امــروز را جلوی 
هواداران برگزار می کردیم ولی یکســری تصمیماتی هست 
که نه فدراســیون می تواند بگیرد نه سازمان لیگ. یکسری 
تصمیمات از بالا گرفته می شود و ما از آن بی خبر هستیم. 
نمــی دانم چه زمانی درهای ورزشــگاه روی هــواداران باز 
می شود. فوتبال برای هواداران است و بدون آنها فوتبال لطف 
و مزه ای ندارد. امیدوارم تصمیماتی گرفته بشود که تیم ها از 

حضور تماشاگران و هوادارانشان استفاده کنند.

یحیی گل محمدی:

 تصمیم برای تماشاگران از بالا گرفته می شود


